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Dvadesetak dana nakon što je održan prvi kolegij ravnatelja osnovnih i srednjih škola čiji je

osnivač Varaždinska županija, na temu Protokola o kontroli ulaska i izlaska u školskim 

ustanovama donesenog od strane Ministarstva znanosti, obrazovanja i mladih, ravnatelji 

škola ponovno su se okupili u Županijskoj palači kako bi razmijenili informacije što se sve 

do sada učinilo po pitanju povećanja sigurnosti učenika u školama.

Pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr. sc. Miroslav Huđek istaknuo je 

kako su ravnatelji odmah poduzeli sve potrebne mjere te je pregledano svih 157 školsko-

sportskih objekata.

- Pristup prostorima školskih ustanova se kontrolira u vidu zaključavanja i nadzora ulaza u 

prostore školske ustanove, kontrolira se ulazaka i izlazaka učenika tijekom odmora, kao i 

ulazaka roditelja i drugih vanjskih posjetitelja u škole te pregleda osoba i predmeta 

učenika. Učenici, djelatnici škole, kao i roditelji informirani su o Protokolu i pravilima te su 

uspostavljeni sigurnosni timovi. Slijedi nam potpisivanje Sporazuma o međuresornoj 



suradnji i koordinaciji osnivača školske ustanove, policije, civilne zaštite, socijalnog rada, 

zdravstva i drugih relevantnih dionika, a do kraja ove školske godine škole i Županija 

izradit će Plan sigurnosti školske ustanove – rekao je pročelnik Huđek naglasivši kako je 

Varaždinska županija odobrila financijska sredstva za aktivnosti kontrole pristupa 

prostorima škole.

Kolegiju ravnatelja prisustvovao je i pomoćnik načelnik Policijske postaje Varaždin Zvonko 

Pintarić  koji je naglasio kako su pripadnici PU varaždinske prvog dana nastave nakon 

zimskih školskih praznika bili prisutni u zonama svih škola, te su se pojačale ophodnje.

- Ujedno izradili smo analizu pokazatelja o stanju sigurnosti, odnosno presjek svih 

kaznenih djela i prekršaja u području škola te bi ta analiza poslužila ravnateljima kod 

izrade Procjene postojećeg stanja rizika. Međutim, u cilju podizanja sigurnosti u školama, i 

dalje nam je najvažnija suradnja i komunikacija s ravnateljima škola – zaključio je Pintarić.


